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Vážení občané, 
na prahu prázdnin mi dovolte vám všem popřát 
příjemně strávené letní měsíce, ať už budete prázdniny 
trávit doma v kruhu rodinném nebo budete cestovat.  
 
Přeji vám, abyste načerpali mnoho sil, které využijete po 
zbytek roku. Dětem přeji klid od učení a mnoho nových 
zážitků ať už na táborech nebo na svých toulkách. Budu 
věřit, že cílem těchto toulání nebude ničení obecního 
majetku a že vy, rodiče, na to dohlédnete. 
 
Jistě jste si mnozí všimli, že jsme obnovili autobusovou 
čekárnu u základní školy. Věřím, že bude sloužit jenom 
tomu, k čemu je určená a občané v její blízkosti budou 
mít svůj klid. 
 
Ještě jednou přeji všem klidné a krásné prázdniny. 
                                                                    Dana Schreierová 

 
OÚ Neplachovice, Na Návsi 16, 747 74 Neplachovice 
úřední hodiny: Po, St 7:00 – 11:30   12:00 – 17:00 
tel.: 553 662 221 
e-mail: podatelna@neplachovice.cz 
http: //www.neplachovice.cz 

06/18 
 
30. 06. 2018 
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Odkanalizování obce 
V pravidelném termínu se uskutečnil osmý kontrolní den stavby, na kterém byly přítomny 
i zástupkyně Státního fondu životního prostředí, které si přišly stavbu prověřit. Kontrolní 
den jsme zahájili na stavbě čistírny, dále jsme řešili v kanceláři stavby všechny připomínky 
a zádrhely a poté jsme se vydali opět na kontrolu, kde jsme paní Šťastné, administrátorce 
projektu, ukázali již zhotovené dílo. Od počátku stavby jsme prostavěli již 
37 782 796,88 Kč. Byl dohodnut harmonogram pokládky asfaltu. S místostarostou jsme 
pečlivě obešli celou obec a řešili jsme vícepráce v rámci pokládky asfaltu. Rozhodovali 
jsme se, kde bude asfalt položen celoplošně a kde pouze v rýze výkopu dle projektové 
dokumentace. I přes to, že jsme slíbili komunikace v celé obci nové, není to momentálně 
možné. Stavebníci nám zpracovali předběžný odhad nákladů na pokládku asfaltů mimo 
projekt a ten se pohybuje v částce cca 3 mil. Kč. Musíme tedy v rezervě počítat i s jinými 
vícenáklady, které stavba občas přinese. Proto se omlouváme těm, kteří nebudou 
uspokojeni, ale můžeme slíbit, že jsme každou komunikaci pečlivě zvážili a že v dalších 
letech se budeme snažit situaci zlepšit.  
První etapa pokládky proběhla v polovině června, abychom na karmáš měli na návsi 
pořádek. Byla tedy opravena náves, ul. Loděnická a kousek ul. Cihelní, všechny byly 
opraveny v rámci projektu a pouze v rýze výkopu, jak stanoví projektová dokumentace. 
Protože jsme při této etapě znovu posoudili stav ulice Zámecké ke zdravotnímu středisku 
a zhodnotili jsme, že by bylo vhodné opravit cestu celoplošně, došlo po dohodě s firmou 
k pokládce pouze středního pruhu výkopu. Bohužel nebylo možné dotáhnout práci do 
konečné podoby, protože by opět musela přijet fréza, a to by stálo nemalé prostředky, 
proto bude dokončena tato komunikace v druhé fázi, koncem července. Všem se za 
způsobené problémy omlouváme, ale kompenzací bude úplně nová komunikace. 
Jak jsem uvedla, druhá etapa asfaltování se uskuteční koncem července. Bude to v celé 
ploše a celé délce na ul. Zámecké, dále pak v celé ploše na ul. Zahradní, na ul. Na Výhoně 
– část bude v celé ploše a část bude pouze v rýze. Ul. Školní od ul. Na Výhoně bude až 
k dílnám opravena pouze v rýze. Ul. Mlýnská a část ul. Do Grundů bude opravena v celé 
ploše, ul. Hlavní pak bude opravena dle požadavků SSMSK v rýze po výkopu. Opraveny 
budou také ul. Polní a K Lesíku, tam ještě zvažujeme rozsah opravy. Poté opět budou 
vyčísleny náklady na tuto etapu, pak uvidíme, kolik finančních prostředků bude ještě 
potřeba na poslední etapu.  
Prosíme majitele nemovitostí na uvedených komunikacích, kteří si chtějí upravit vjezdy 
do svých dvorů, aby tak učinili, dříve, než se bude provádět pokládka finální vrstvy. Pokud 
budete chtít konzultaci, můžete se obrátit na místostarostu, nebo na mě a budeme řešit 
vše s každým individuálně. Opět apeluji na to, abyste si při těchto přestavbách vyřešili 
stání pro automobily na svých pozemcích. 
Informace k domovním přípojkám vám poskytnu v příštím vydání zpravodaje. Zatím 
prosím nečiňte žádné kroky k výkopům na svých pozemcích a ani nečerpejte své žumpy 
do nové kanalizace, splašky nemají pořád kam odtékat.  
                                                                                                                                Dana Schreierová 
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Volby do zastupitelstva obce 
Jak jste již byli informováni v minulém zpravodaji, budou se ve dnech 5. a 6. 10. 2018 
konat komunální volby. Budou se volit noví členové zastupitelstva obce. Zastupitelstvo 
obce na svém posledním jednání snížilo počet členů zastupitelstva pro další volební 
období z počtu 15 na 9, budeme tedy volit pouze 9 zastupitelů. Vedlo nás k tomu několik 
důvodů. Chtěli jsme ušetřit nějaké finanční prostředky na provoz obce, i když odměny za 
funkci člena zastupitelstva nebývají nijak závratné, v naší obci spíše symbolické. Dalším 
důvodem byl zákon o „střetu zájmu“, který velmi zasahuje do soukromí neuvolněných 
zastupitelů – radních, kdy za svou práci v rámci svého volného času dostávají odměnu 
pouze symbolickou, jak jsem uvedla výše, a musí veřejně přiznávat majetek svůj i svého 
manžela. Je to velká nespravedlnost v naší politice, proto se zvedla velká vlna odporu 
komunálních politiků. Chystá se novela tohoto zákona, původně nazývaného „Lex Babiš“, 
ovšem paradoxně ty mocné nepoškodil, jen se to sesypalo na ty nejspodnější na malých 
obcích. Posledním důvodem je nezájem občanů do obecního zastupitelstva kandidovat 
a pro svou obec něco udělat.  
Přesto vás opět vyzývám, abyste zvážili svou účast v komunálních volbách. Současní 
členové zastupitelstva budou kandidovat jako v minulosti každý sám za sebe. Pokud se 
rozhodnete ke kandidatuře, musíte si zajistit na svou petici minimálně 25 podpisů občanů 
starších 18 let s trvalým pobytem na území obce. Podepsané petice i ostatní doklady musí 
být doručeny na registrační úřad – Magistrát města Opavy, nejpozději do 31. 7. 2018.  
Pokud budete chtít poradit, můžete se obrátit na mě, informace naleznete také na 
stránkách Ministerstva vnitra nebo na stránkách Statutárního města Opavy. 
Budeme rádi, když se k nám přidáte. 
                                                                                                                                Dana Schreierová 
 

Podomní prodej 
Vážení občané, 
opět se v naší obci čas od času vyskytují podomní prodejci, hlavně s energiemi. Znovu 
upozorňuji, že v naší obci existuje veřejná vyhláška, která podomní prodej zakazuje. 
Pokud vás někdo navštíví, tak mu vůbec neotevírejte, nebavte se s ním. Pokud bude nějak 
agresivní, upozorněte ho na existenci vyhlášky a klidně na něj zavolejte policii. Oni jsou 
tak „drzí“, že i když je vykážeme, klidně obcházejí dále. Prostě vše záleží jenom na vás, 
nenechte se zastrašit a „oblbnout“, my pro vaši ochranu více udělat nemůžeme. 
                                                                                                                                 Dana Schreierová 
 

Termíny odběru bioodpadu v areálu bývalého autosalonu Hekra 
v Neplachovicích, vždy od 9.00 do 13.00 hodin: 

14. 7., 28. 7., 11. 8., 25. 8., 8. 9., 22. 9., 6. 10., 20. 10. a 3. 11. 2018 
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2. 7. 2018 – 13. 7. 2018 MUDr. Eva ČECHOVÁ z důvodu čerpání řádné dovolené 

NEORDINUJE! Zastupuje MUDr. Jana Cibulková – Pekařská 7, Opava (553 821 410; 

602 409 933) 

Po: 9–11 Út: 9–11 St: 16–18 Čt: 9–11 Pá: 8–10 

23. 7. 2018 – 3. 8. 2018 je změna ordinačních hodin /zkrácení ambulance/ MUDr. Evy 

ČECHOVÉ z důvodu následného zástupu: 

Po: 8–10 Út: 10–12 (poradna) a 13–14 (nemocní) 

St: normální ordinační hodiny   Čt: 8–10 (Brumovice) Pá: 8–10 

21. 8. 2018 – 24. 8. 2018 MUDr. Eva ČECHOVÁ z důvodu čerpání řádné dovolené 

NEORDINUJE! Zastupuje MUDr. Jana Cibulková – Pekařská 7, Opava (553 821 410; 

602 409 933) 

Út: 9–11 St: 16–18 Čt: 9–11 Pá: 8–10 

Děkujeme za pochopení a přejeme příjemné prožití prázdnin! 

 

Vítání občánků dne 10. 6. 2018 
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Mladí hasiči z Neplachovic, překvapení jarní části Mladecké ligy 

 
Po loňském „osahání“ 
soutěží s názvem 
Mladecká liga mladých 
hasičů se výbor našeho 
sboru společně s několika 
členy rozhodl, že do 
tohoto seriálu zapojíme 
i naše mladé hasiče. Jedná 
se o seriál deseti soutěží 
konaných vždy v pátek od 
16:00 v různých místech 
okresu Opava. První tři 
kola se již konala v září 
2017 a na letošní jaro 
zbylo 7 kol.  
Do boje o body jsme 
sestavili jedno družstvo 
starších žáků a začali jsme 
s tréninkem. Trénovalo se 
jednou týdně ve 
sportovním areálu Hliník 
pod dohledem zkušených hasičů. Naši hasičskou mládež to velmi baví, a tak brali vše 
vážně a věnovali se tréninkům naplno. Naše premiéra nastala v pátek 11. 5. na hřišti 
v Holasovicích. Po několika drobných chybách se čas zastavil na hodnotě 24,60 a připsali 
jsme si 7. místo. O týden později v Dolních Životicích to bylo 8. místo a čas 27,46. Zlom 
přišel v Mikolajicích 25. 5., kde jsme se poprali s netradičně vyřešeným náběhem 
k základně a čas 25,63 znamenal 5. místo. Do nedalekých Brumovic jsme se vydali 1. 6. Na 
start jsme se připravovali až v závěru startovního pole. Vše vyšlo naprosto skvěle a mohli 
jsme slavit první vítězství a čas 24,42. O týden později se scénář opakoval. Na start jsme 
šli předposlední. Povzbuzení motivací našich trenérů jsme vystartovali k základně. Vše 
běželo, jak se patří, a časomíra zobrazila náš osobní rekord 20,92. Měli jsme obrovskou 
radost z krásného času a ještě větší z dalšího vítězství. Poslední kolo se běželo ve Vrbce. 
Tady jsme si vybojovali „bramborovou“ čtvrtou příčku za čas 21,86. Po součtu všech bodů 
jsme se v celkovém pořadí umístili na 9. místě. 
 
Členové soutěžního týmu: Eliška Doleželová, Honza Matoušek, Adéla Malá, Jakub Malý, 
Kateřina Kořistková, Šimon Hloušek, Kuba Čech a Eliška Matoušková. 
 
Děkujeme všem, kteří nám pomohli a podporují nás. 
                                                                                                                                               Jan Malý 
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Požární ochrana očima dětí 
Již 44. ročník výtvarné soutěže o požární ochraně pro děti ve věku mateřských, základních 
i středních škol a pro kolektivy mladých hasičů byl pro letošní rok ukončen okresním 
vyhodnocením. Z našeho sboru dobrovolných hasičů byli pozváni k okresnímu 
vyhodnocení 14. června k vodníku Slámovi František Čech (6 let) a Monika Matoušková 
(14 let). Oba se ve svých kategoriích umístili na třetím místě. Obdrželi odměnu a gratulaci 
od starosty OSH a ředitele HZS Opava. Celkově se v okrese zúčastnilo této akce 649 dětí. 
                      Jana Čechová, vedoucí mládeže  
 

Něco z historie obecních voleb 
Od roku 1850 byla v obci prováděna každých 6 let (v době 1. republiky co 4 roky) volba 
obecního zastupitelstva a starosty. Volili všichni občané starší 24 let (v době 1. republiky 
od 21 let). Tento způsob voleb byl prováděn až do roku 1938. 15. června 1919 dochází 
v obci k prvním obecním volbám v osvobozeném státě podle všeobecného a rovného 
hlasovacího práva. Do voleb šly 3 kandidátky:  
1. Republikánská strana Československa 
2. Strana Československých socialistů 
3. Československá strana lidová - ta nebyla pro formální chyby připuštěna 
Celkem bylo zvoleno 15 členů (2 členové ze Zadků), z toho 5 radních.  
16. září 1923 volba odpadla, jelikož byla předložena pouze jedna platná kandidátní listina, 
dle níž bylo zvoleno 15 členů zastupitelstva, opět dva ze Zadků a 5 členů obecní rady. 
27. září 1931 došlo ke stejné situaci se stejným výsledkem.  
Příchodem Němců v roce 1938 bylo obecní zastupitelstvo zrušeno a německými úřady byl 
dosazen komisař, později německý starosta – Bürgermeister. 
Podle zápisu protokolu schůzí MNV byl v Neplachovicích ustaven první národní výbor ve 
znovuobnovené republice dnem 9. května 1945 v počtu 15 členů. Ale již 8. července 1945 
byly v obci vyhlášeny nové volby. Ze tří politických stran bylo zvoleno 15 členů. 
3. národní výbor byl ustaven ze 4 politických stran v počtu 15 s pětičlennou radou.  
4. národní výbor vznikl usnesením ONV v Opavě 10. 1. 1949 v počtu 15 s pětičlennou 
radou a poté byl rozšířen na 24 členů. Po reorganizaci v roce 1951 bylo 23 členů MNV až 
do roku 1954.  
V květnu 1954 byly další volby a byl zvolen 9členný výbor s tříčlennou radou, později 
rozšířenou o jednoho člena. 
19. května 1957 byly provedeny nové volby a zvoleno 13 členů s pětičlennou radou. 12. 
června 1960 byly další volby a v nich zvoleno 16 členů se sedmičlennou radou. V této 
době bylo do různých komisí zapojeno 47 občanů. 
V roce 1964 došlo ke sloučení obcí pod MNV Holasovice. Volby byly 14. června 
v jednotlivých obcích. Bylo zvoleno celkem 33 poslanců, z naší části 9.  
A tak probíhaly postupně volby ve sloučených obcích v létech 1971, 1975, 1981 a 1986, 
kdy bylo zvoleno 50 poslanců. Naše obec měla v plénech MNV Holasovice vždy poměrné 
zastoupení. 
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Samostatná obec Neplachovice vznikla opět po létech k 1. 9. 1990, ale již 30. 8. byl ze 
stávajících poslanců při MNV Holasovice utvořen samostatný MNV Neplachovice se sedmi 
členy. 
První komunální volby se konaly 24. 11. 1990 a z 23 kandidátů bylo zvoleno 15 
s pětičlennou radou. V dalších volbách v roce 18. a 19. 11. 1994 byly předloženy dvě 
kandidátní listiny a zvoleno 15 členů včetně 5členné rady. V roce 1998 se volilo pouze 
z jedné kandidátky a byla zvolena i pětičlenná rada. Stejná situace se opakovala i v roce 
2002. V roce 2006 proběhly komunální volby 20. a 21. října. Volilo se ze dvou kandidátek 
a bylo zvoleno 15 členů obecního zastupitelstva s pětičlennou radou. Další volby 15. a 16. 
října 2010 potvrdily zvolení 15 členů zastupitelstva s pětičlennou radou. Stejná situace 
byla i ve volbách v roce 2014. Pro volby v letošním roce 2018 rozhodlo zastupitelstvo 
obce (viz. usnesení), že se bude volit 9 členů a tudíž nebude volena rada obce.       
Z kronik kronikářů p. Matláška, Hřivnáče, Mlčocha a Woitka vypsal bez úprav Jiří Čech 
 
Děkuji panu Jiřímu Čechovi za provedenou retrospektivu ve věci voleb v naší obci. 
Samotnou mě moc mrzí, že o práci v obecním zastupitelstvu je tak malý zájem, ale možná 
po zveřejnění tohoto příspěvku nám zájemci přibudou. 
                                                                                                              Dana Schreierová, starostka 
 

Buk červenolistý 
V našem zámeckém parku roste velmi krásná 
dominanta – buk červenolistý. V uplynulých 
dnech se z tohoto krásného stromu ulomila 
jedna větev. Při likvidaci větve bylo zjištěno, 
že je napadená nějakou houbou. Protože 
strom stejně jako park je pod památkovou 
ochranou, spojila jsem se se zástupci NPÚ 
a AOPK, které jsem požádala o pomoc. Byl mi 
doporučen arborista – odborník pan Mirek 
Zacpal, který provedl zběžnou prohlídku, poté 
jsme se dohodli na detailním prozkoumání 
stromu a případném ošetření. Při podrobnější prohlídce hlavně kmenu stromu nalezl 
znaky dřevokazné houby dřevomoru kořenového. Je to choroba, kterou nelze 
podceňovat, působí totiž rozklad kořenů, a co se děje pod povrchem, nelze s jistotou říct. 
Dohodli jsme se tedy, že nejprve provedeme tahovou zkoušku, která ukáže odolnost 
stromu proti zlomení a vývratu. Poté budeme navrhovat další opatření k záchraně 
stromu. Pokud se ukážou špatné statické vlastnosti stromu, bude nutné strom v rámci 
bezpečnosti návštěvníků parku pokácet. Prosíme tedy návštěvníky zámku, aby se 
v blízkosti stromu pohybovali opatrně a respektovali prozatímní ohrazení. Stejně tak 
v době větrů není dobré se v parku příliš zdržovat vzhledem ke stáří stromů a možnosti 
ulomení některých suchých větví. Snažíme se řešit i tyto další stromy, nelze však vše 
najednou. 
Děkujeme za pochopení.                                                                 Dana Schreierová, starostka    



8 
 

Informace z knihovny 
 
Výpůjční doba v době letních prázdnin: 
pondělí:                 13-17.30 hodin 
čtvrtek:       9-11 a 12-17.00 hodin    
 
1. 6. – 30. 7. 2018 
Výstava originálních 
šperků z dílny Hany 
Palicové 
Háčkované šperky, kabelky, 
brože – něžná krása z dílny 
Hany Palicové. 
 
 

 
 
 
 
 
 

 
 
15. 6. – 26. 8. 2018 
„Jen tak“ - výstava  
Akvarely a pastely malířky Taťány Dumonceau. 
 
 

 
 
 

 
6. 9. – 30. 10. 2018 
„Variace na přírodní téma“ 
- výstava  
Obrazy autorky Dagmar 
Bumbálkové. 
 
 
 
 
 

 
 

 
Za knihovnu: Helena Dehnerová 
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Informace z mateřské školy 
Květnové dny plné sluníčka prožili kluci a děvčátka z MŠ různorodě. Své maminky 
odměnily děti vystoupením, ve kterém ukázaly, kolik toho každá maminka musí zvládnout 
a ne vždy to dokážeme ocenit. 
Veselé, ale i poučné dopoledne prožily děti s manželi Podolskými a jejich papoušky. 
Přiučit se přišli i prvňáčci. Herna plná dětí však společenské papoušky nezaskočila a své 
umění k radosti všech předvedli na jedničku. 
Stalo se už tradicí, že děti z mateřinky slaví svůj svátek s deváťáky. Na společném 
dopoledni při hledání včelích medvídků si tak malí i velcí vyzkoušeli, že není zrovna 
jednoduché, když se chce domluvit deváťák třeba s tříleťákem. 
 
 
Výlet „za humna“. Takto by dal nazvat červnový výlet do Úvalna. Jelikož si předškoláci 
užili letošní výpravu do ZOO s kamarády prvňáčky, nesměly být ochuzeny ani mladší děti. 
A tak prohlídka šťastných koz na farmě u paní Šťastné udělala šťastnými i děti. Nezůstalo 
jen u koziček, protože se postupně představila i další zvířátka. Děti překvapily, s jakou 
chutí baštily kozí sýry. Vstupenku na farmu dostaly od party místních „důchodců“ pod 
vedením paní Jany Čechové, za což jim ještě jednou děkujeme. Cesta od zvířátek pak 
vedla do úvalenského zrcadlového bludiště. Bludištěm se ozývaly otázky: „Proč je nás tak 
hodně?“ Důležité bylo, že jsme se v bludišti neztratili a naše poslední zastávka byla 
u kamarádů v MŠ Úvalno. 
 
Nebyl by to ten správný závěr školního 
roku, kdyby mezi nás nezavítal se svým 
humorem, kresbičkami a pohádkovým 
vyprávěním ilustrátor Adolf Dudek. Na 
jeho představení se děti každý rok těší 
a nebyly zklamány ani letos. 
Navštívila nás paní starostka a možná 
si připadala ne jako ve školce, ale spíš 
jako ve včelím úle. Každý jí chtěl sdělit 
své zážitky, každý se chtěl na něco 
zeptat. Témata ze strany dětí byla 
opravdu rozmanitá a pestrá. Můžeme 
tedy hádat, kdo víc se těší na další 
návštěvu? Paní starostka nebo děti? 
Nechyběla ani tradiční rozlučková akce 
s našimi předškoláky. Z pohledu 
mnohých každý rok stejná, ale přece pokaždé jiná. A tak děkujeme všem rodičům 
i prarodičům za podporu a účast na akcích, klubu rodičů za celoroční práci, bez ní bychom 
si nemohli dovolit výlety a spoustu další akcí pro děti. 
                                                                                                                                   Lenka Gorčicová   
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Informace ze základní školy 
Návštěva spolužáků  

V pátek 15. června jsme se vydali na kolech navštívit naše budoucí spolužáky. Cestu jsme 
zdolali i přes spadlý řetěz a náročné šlapání do kopce. Odměnou nám bylo osvěžení 
v podobě nanuku. S novými kamarády jsme si zahráli hry k zapamatování jmen, 
vyzkoušeli jsme si, jak vznikají dezinformace. Po prohlídce školy jsme si společně užili 
přestávku v odpočinkové zóně. Využili jsme moderní tělocvičnu ke společnému sportu. 
Vybíjená byla napínavá od začátku až do konce. Pochutnali jsme si na výborné tortille 
v místní jídelně. Po rozloučení jsme se vydali na zpáteční cestu. Již teď se těšíme na 
společné zážitky v září.        Mgr. Klára Střížová 

Zdravé zuby 

Nikdo nepochybuje o tom, že mezi standardní procedury, které nás provází každým 
dnem, patří ranní i večerní čištění zubů. Jak dlouho bychom si je ale měli čistit? Pokud 
patříte mezi pravidelné čtenáře webových článků neplachovické základní školy, správně 
tušíte, že se žáci nižšího stupně opět po roce vrátili k projektu Zdravé zuby. Přednášku si 
pro ně na čtvrtek 14. června připravily zubní lékařky Lucie Škamradová a Kateřina 
Dosoudilová. Možná byste byli překvapeni, kolik se toho žáci o činnosti, která denně 
zabere několik málo minut, dozvěděli nového. Víte například, že k pravidelnému 
provádění ústní hygieny není potřeba zubní pasta, že hypermoderní kartáček je spíše na 
škodu? Je to tak. Aby projekt neprobíhal jen v teoretické rovině, došlo i na praktický 
nácvik.  Intenzita krouživých pohybů v dutině ústní potvrdila, že děti byly skutečně 
zapálené pro věc. Vraťme se, milí čtenáři, k úvodní otázce. Jak dlouho by mělo probíhat 
čištění zubů? Napadla vás obvyklá odpověď dvě minuty? Pět minut? Více? Ne, ne. Zuby si 
čistíme tak dlouho, dokud nejsou opravdu čisté. A naši žáci už to vědí. 

Mgr. Ludmila Volná 

Jedna velká motanice 
Co si počít s pohádkou, která na první pohled vypadá jako jedna velká motanice? Členové 
dramatických souborů naší školy si s takovým příběhem vědí rady. Přetvoří jej v zábavné 
divadelní představení. A ne jedno. Ve čtvrtek 7. června se před očima publika začaly 
postupně odehrávat tři pohádky, z nichž každá rozezněla humornou notu. Kašpaři 
z nižšího stupně v kostýmu čertů pod dozorem tvrdohlavé Káči řepu táhli, táhli, táhli tak 
dlouho, až ji vytáhli (Popletená pohádka). Ochotníci ze souboru Bavidlo dokázali, že 
správná ženská udělá pořádného chlapa i z vypelichaného čerta (Zapomenutý čert). Poté 
předvedli, že se klasika nemusí hrát jen podle tradičního scénáře. Ba naopak, ukázali, jak 
nápaditá může být jeho inovace (Šípková Růženka). Radost z celého představení podtrhl 
pohled do plně obsazeného hlediště. Sedělo v něm nejvděčnější a nejvstřícnější publikum 
– rodiče, prarodiče, kamarádi. A právě jim patří dík za vřelý smích a krásný potlesk. 

                                                                                                          Mgr. Ludmila Volná              
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Zámecká a kulturní komise obce Neplachovice si vás dovolují pozvat 
 

na promítání letního kina v areálu  

zámeckého parku 

 

14. 7. od 21.00 hod 

Dvě nevěsty a jedna svatba  

Česká romantická komedie  

Vstup zdarma 

 Promítáme za každého počasí. 
 

Již od 17 hodin bude pro vás připraveno bohaté občerstvení  
a dobroty na grilu. 

 

Během celé akce bude zámek s novými expozicemi 
zpřístupněn i pro večerní prohlídky. 

 
Obsah filmu: 
Marie je typická městská singl. Pracuje sice jako úspěšná televizní moderátorka, ale ve 
vztazích má dar přitahovat samé blbce. Naopak její sestra Karolína už toho pravého našla 
a plánuje svatbu. Právě kvůli tomu Marie přijíždí po dlouhé době za rodinou na návštěvu 
do své rodné vesničky. Doma potkává svou dávnou lásku, Jiřího. Během pár okamžiků je 
jasné, že jejich city nejsou minulostí a skončí spolu v posteli. Jenže celá věc má jeden 
háček. Právě Jiří je snoubencem její sestry. 
 
Hrají: Anna Polívková, Jakub Gottwald, Ester Geislerová, Eva Holubová, Bohumil Klepl, 
Marcela Nohýnková, Sára Friedlanderová, Jaroslav Plesl, Roman Blumaier, Václav Helšus, 
Andrea Hoffmannová, Jan Vondráček, Jan Dolanský a další 

 

Přijďte si spolu s námi užít romantickou atmosféru 
zámeckého parku - deku s sebou. 
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